



YUKON CANADA

ORDER-IN-COUNCIL 2025/212

FINANCIAL ADMINISTRATION ACT

Whereas, under section 3 of the *Financial Administration Act*, there is a committee of the Executive Council called the management board which consists of the Minister of Finance as chair and other Ministers appointed by the Commissioner in Executive Council, therefore;

Pursuant to subsections 3(1) and (2) of the *Financial Administration Act*, the Commissioner in Executive Council orders

- 1 Cory Bellmore is appointed as alternate chair of the Management Board.
- 2 Cory Bellmore is appointed as a member of the Management Board.
- 3 Jen Gehmair is appointed as an alternate member of the Management Board for Cory Bellmore.
- 4 Scott Kent is appointed as a member of the Management Board.
- 5 Brad Cathers is appointed as an alternate member of the Management Board for Scott Kent.
- 6 Order-in-Council 2023/25 is repealed.

Dated at Whitehorse, Yukon,

November 24, 2025

Commissioner of Yukon/Commissaire du Yukon

DÉCRET 2025/212

LOI SUR LA GESTION DES FINANCES PUBLIQUES

Attendu qu'en vertu de l'article 3 de la *Loi sur la gestion des finances publiques*, il existe un comité du Conseil exécutif appelé le Conseil de gestion qui est composé du ministre des Finances à titre de président et d'autres ministres nommés par le commissaire en conseil exécutif, à ces causes :

Conformément aux paragraphes 3(1) et (2) de la *Loi sur la gestion des finances publiques*, la commissaire en conseil exécutif décrète :

- 1 Cory Bellmore est nommée présidente suppléante du Conseil de gestion.
- 2 Cory Bellmore est nommée membre du Conseil de gestion.
- 3 Jen Gehmair est nommée membre suppléante du Conseil de gestion pour Cory Bellmore.
- 4 Scott Kent est nommé membre du Conseil de gestion.
- 5 Brad Cathers est nommé membre suppléant du Conseil de gestion pour Scott Kent.
- 6 Le décret 2023/25 est abrogé.

Fait à Whitehorse, au Yukon,

le

24 novembre 2025